

Maklumat Akaun

Mendaftar dan Mengurus Akaun Anda

PENGALAMAN MEMBELI-BELAH YANG LEBIH BAIK

Benar—anda boleh meneroka michaelkors.global tanpa akaun. Namun, mengapa tidak memanfaatkan pengalaman membeli-belah dengan sepenuhnya? Dengan membuat akaun di michaelkors.global, anda boleh menyimpan maklumat pembayaran, pengebilan dan penghantaran untuk daftar keluar yang lebih mudah dan pantas di laman web. Anda juga boleh menjejak sejarah pesanan anda, suatu ciri yang amat berguna jika anda mahu membuat pesanan semula atau perlu menyemak semula hadiah hari jadi yang anda berikan kepada rakan karib anda tahun lepas. Tambahan pula, akaun berdaftar membolehkan anda membuat dan mengekalkan senarai Kegemaran, jadi senarai hajat anda boleh dicapai dengan satu klik sahaja. Selamat membeli-belah!

MAKLUMAT PEMBAYARAN

Dengan mendaftar di michaelkors.global, anda boleh menyimpan maklumat pembayaran dalam akaun anda. Penting: alamat pengebilan anda mestilah sepadan dengan alamat yang terdapat dalam rekod bank anda.

SEJARAH PESANAN

Sebagai pemegang akaun berdaftar di michaelkors.global, anda boleh mengakses sejarah pesanan untuk pembelian anda dengan mudah di michaelkors.global. Sila ambil perhatian bahawa hanya pembelian yang dibuat selepas membuat akaun dalam talian akan disertakan pada senarai.

Terlupa Kata Laluan Anda?

Jika anda terlupa kata laluan akaun michaelkors.global anda, sila klik pautan Terlupa Kata Laluan semasa proses daftar masuk. Anda akan diarahkan untuk menetapkan semula kata laluan anda melalui e-mel yang dihantar kepada alamat e-mel yang didaftarkan pada akaun anda atau dengan menjawab satu atau beberapa soalan keselamatan. Jika anda memilih untuk menyerahkan alamat e-mel anda, kami akan menghantar e-mel yang mengandungi pautan ke laman kami, yang boleh anda lawati untuk membuat kata laluan baru.

Anda juga boleh menghubungi wakil Perkhidmatan Pelanggan melalui borang [Hubungi Kami](#). [Dapatkan Kata Laluan Di Sini](#).

Kemas Kini Terakhir: 5 November 2018